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Revebåsen bryggelag.   

Styrets årsberetning juli 2023 / juni 2024 

 
Styret har bestått av Sverre Corneliussen (1), John Thomas Sørhaug (1), Morten Asplin (0), Terje Anti Nilsen 
(0).  
 
Det er avholdt 5 styremøter på TEAMS og 2 fysisk i perioden. Øvrig kontakt via epost og telefon. Styret har 
gjennom året sendt ut egne infoskriv til medlemmer for å gi informasjon og innsyn i styrets arbeide. Det har 
vært et noe roligere år for sittende styre.  
 
Bryggeanlegget 
Med bakgrunn i årsmøte vedtak ble sesongen forlenget noe 2023. Anlegget har klart seg bra gjennom 
vinteren. Utriggere ble heller ikke denne gang tatt opp ved avslutning av sesongen. Det er registrert en skade 
på utrigger på søndre brygge/øst. Årsak antas være noe slakk moring på mellombryggen. Utrigger demonteres 
ved sesongslutt for å unngå gjentakelse.  
 
Det er byttet en del innfestingsbolter på utriggere preventivt ved vårservice i tillegg til generelt vedlikehold.  
 
Det har vært noe aktivitet på utleiemarkedet. Plasser for utleie er formidlet ved forespørsel og delt på FB-
siden «Ting på Østre Nes». Det er ikke opplyst om salg av plasser inneværende periode.  
 
Økonomi. 
I 2020 utarbeidet styret en vedlikeholdsplan med tilhørende budsjett. Gjennomføring av strøm/lys på bryggen 
gikk noe over budsjett grunnet merkostnader for å klare forskriftskrav på eksisterende anlegg samt 
indeksregulering av inngått kontrakt.  
 
Dugnad. 
Det var planlagt felles dugnad våren 2024. Dessverre er det ikke funnet tid til planlegging og gjennomføring 
av dette. Styret stiller seg positivt ved initiativ til dugnad fra andelseiere ut over sesongen. 
 
  
 
 
 
For styret i RBL 
Sverre C 
 


